
Město Chodov - finanční výbor 
Z á p i s 

 

ze zasedání finančního výboru dne 16. června 2021 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

Zúčastnili se: p. Matička, p. Smolka, Ing. Hloušková, p. Cerovská, p. Randa,  

p. Franče 

 

Omluven:  Ing. Hora 

Hosté:    Ing. Kubicová, p. Pizinger 

 

Program:  

 

1. Návrh rozpočtových změn na rok 2021, převod finančních prostředků schváleného 
rozpočtu na rok 2021 a nedočerpání úvěru na realizaci ZUŠ v ulici Dukelských 

hrdinů 

2. Návrh plánu práce finančního výboru na II. pololetí roku 2021 
 

Předseda finančního výboru p. Karel Matička přivítal přítomné a zahájil jednání. 

Následně přečetl program jednání, ke kterému členové FV neměli připomínky. 

Kontrola usnesení: usnesení č. 1/2021 až 4/2021 byla splněna projednáním ZM dne 

8.4.2021.      

 

Ad 1) Ing. Kubicová okomentovala převod prostředků schváleného rozpočtu na rok 2021 

a nedočerpání úvěru na realizaci ZUŠ v ulici Dukelských hrdinů.  

Návrh rozpočtových změn na rok 2021 předložil starosta p. Pizinger. Jedná se o 

rozpočtové změny v celkové výši 14 325 954,40 Kč, kryté rezervním fondem ve výši 

11 325 954,40 Kč a 3 000 000,- Kč z dotačních zdrojů. 

Dotazy: p. Franče měl dotaz na místo, kde by měla stát nová tělocvična, poté 

probíhala diskuse o využívání sportovní haly a tělocvičen ve městě. Dále se ptal 

p.Franče na celkovou cenu rekonstrukce nové knihovny. P. Smolka chtěl bližší 

informaci k projektové dokumentaci chodníku Husova ul. Odpověděl p. Pizinger. 

P.Matička předložil návrh usnesení č. 5/2021, které bylo schváleno 6ti hlasy. 

 

Ad 2) P. Matička přednesl návrh plánu práce finančního výboru na II. pololetí roku 

2021 a následně usnesení č. 6/2021, které bylo schváleno 6ti hlasy. 

 

Ad 3) Další rozpočtovou změnu uvedl také starosta, p. Pizinger. Jde o pořízení 

rescue pointů a defibrilátorů na Bílou vodu. P. Franče se dotazoval, zda cena je 

včetně defibrilátorů, p. Randa, zda plováky budou volně dostupné a p. Matička, zda 

nemusí být výběrové řízení na tuto zakázku. Odpověděl p. Pizinger a Ing. Kubicová. 

P. Matička přednesl návrh usnesení č. 7/2021, které bylo schváleno 6ti hlasy. 

 

Diskuse: 

P. Franče se dotázal na situaci s Marservisem, zodpověděl starosta. 

 

P. Matička poděkoval za účast a ukončil jednání finančního výboru.  

 

 

Zapsala: K. Kertészová    

 

 

 

Karel  M a t i č k a      

předseda finančního výboru 

 

 

rozdělovník: členové finančního výboru  

             starosta 


